
PROTOKÓŁ NR XXXI/2009PROTOKÓŁ NR XXXI/2009
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzyniez sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 29 kwietnia 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiegoodbytej 29 kwietnia 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzyniew Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 163030  a zakończyło o godz. 20a zakończyło o godz. 20 1 100

Ad 1 a
Przewodnicząca Rady Miejskiej - otwieram XXXI sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. Witam 
Wysoką  Radę,  witam Panią  Burmistrz  jedną  i  drugą,  głosy  doradcze,  wszystkich  przybyłych. 
Bardzo bym prosiła, chociaż o wyciszenie telefonów żeby nam nie przeszkadzały i na podstawie 
listy  obecności  stwierdzam prawomocność obrad.  Przedstawienie  porządku sesji  czy  Państwo 
radni macie uwagi do porządku? Nie widzę a Pani Burmistrz do porządku coś wnosi? To proszę
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  
załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).

Pani Burmistrz – Wysoka Rado proszę o przyjęcie do porządku już nie pamiętam na druku, 
którym jest zmiana budżetu na kwotę 10.000 to jest związane z otrzymaniem dotacji polsko – 
niemieckiej

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za przyjęciem projektu uchwały na nowym druku o 
który wnioskuje Pani Burmistrz, kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  przegłosujemy  nowy  porządek  gdzie  w  czwartej  części 
dopisuje się podpunkt 12 i umieszcza się projekt  uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Węgorzyno na rok 2009 nowy druk nr 17. Kto jest za przyjęciem takiego porządku? Kto jest za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 14
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Porządek został przyjęty
Porządek sesji zwołanej na dzień 29 kwietnia 2009 rokuPorządek sesji zwołanej na dzień 29 kwietnia 2009 roku

I.I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesji
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XXIX/2009 z dnia 20.03.2009 r.
d) przyjecie protokołu z posiedzenia XXX/2009 z dnia 07.04.2009 r.

II.II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych
III.III. Informacja  
a) informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie w 2008 roku – druk nr 

1
b) sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie za rok 2008 – druk 

nr 2
c) informacja z działalności Urzędu Miejskiego w Węgorzynie za rok 2008 – druk nr 3
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d) informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Węgorzynie podjętych w 2008 roku – druk nr 
4

e) informacja o stanie dróg na terenie gminy na rok 2009 - druk nr 5
f) z działalności między sesjami (ustna)

IV.IV. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. Zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009 – druk nr 6
2. Ustalenia zasad odpłatności rodziców za usługi świadczone przez Przedszkole Publiczne w 

Węgorzynie – druk nr 7
3. określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 7, pkt. 3 ustawy – Karta Nauczyciela oraz w sprawie określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach 
stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 
wymiarze godzin – druk nr 8

4. Wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej oznaczonej 
numerem 1238/6 położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno – druk nr 9

5. Wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Agencji Nieruchomości Rolnych 
nieruchomości stanowiących drogi – druk nr 10

6. Zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie gminy Węgorzyno – druk nr 11
7. Pozbawienia drogi gminnej położonej na terenie gminy Węgorzyno dotychczasowej kategorii 

– druk nr 12
8. Skargi na działania Burmistrza Węgorzyna – druk nr 13
9. Skargi na działania Burmistrza Węgorzyna – druk nr 14
10.Zobowiązania Przewodniczącej Rady Miejskiej w Węgorzynie – druk nr 15
11.Kierunków  działania  Burmistrza  Węgorzyna  w  zakresie  zgodnego  z  prawem  trybu 

przeprowadzenia postępowania przy obsadzie stanowiska dyrektora Szkoły Podstawowej w 
Runowie Pomorskim – druk nr 16

12.zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009 – druk nr 16 a
V.V. 1. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Węgorzyna z wykonania Budżetu Gminy 

Węgorzyno za rok 2008 (Sprawozdanie Radni otrzymali w terminie wcześniejszym).
a) przedstawienie Uchwały Nr ………./…./2009 Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wydania opinii dotyczącej Sprawozdanie Burmistrza Węgorzyna z wykonania budżetu za rok 
2008 

b) przedstawienie  opinii  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  (wypracowane  na  posiedzeniach 
Komisji)- (druk nr  17  -opinia Komisji Rewizyjnej) 

2.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia/nie  udzielania  absolutorium Burmistrzowi 
Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok – druk nr 18

a) przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  o  udzielenie  absolutorium  Burmistrzowi 
Węgorzyna 

b) przedstawienie Uchwały Nr …/…/2009 Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania 
opinii  dotyczącej  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  sprawie  udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za rok 2008 

VI.VI. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich 
sesjach

VII.VII. Wolne wnioski i komunikaty
VIII.VIII. Zakończenie obrad 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ja  przepraszam Państwa,  ponieważ  druk  nr  17  już  jest 
zarezerwowany  to  ten nowy druk  wprowadzony  niech  będzie  16  a  to już  kwestia  formalna. 
Przechodzimy do kolejnego podpunktu przyjęcie protokołu z XXIX z 20 marca 2009 czy ktoś z 
Państwa ma jakieś wnioski lub uwagi do tego protokołu? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem tego 
protokołu z posiedzenia? kto jest za proszę o podniesienie ręki
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Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 6
Protokół został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przyjęcie protokołu z XXX sesji z dnia 7 kwietnia czy są 
jakieś wnioski lub uwagi? Nie widzę, kto jest za przyjęciem protokołu z posiedzenia 7 kwietnia? 
Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 4
Protokół został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu interpelacje, wnioski i 
zapytania radnych, bardzo proszę o zabieranie głosów radnych

Radny  Kłosiński –  chciałem  się  zapytać  Pani  Burmistrz,  bo  słyszałem,  że  będzie  tutaj 
prasowany u nas asfalt na Węgorzynie a chciałbym żebyście wzięli pod uwagę do Starostwa czy 
do  Powiatu  zgłosić  żeby  koło  piekarni  zasypali  te  dziury,  bo  tam  naprawdę  jak  jada  dwie 
ciężarówki to tam nie ma gdzie się zmieścić dziękuję

Radna Kamińska – most na drodze tej koło Runowa wsi bardzo proszę tam zabezpieczyć, jeżeli 
tam osoby jadą to najprościej mogą się wywrócić a najprościej spaść.

Rany Cierpisz – ja mam zapytanie czy jak co roku będą ustawiane te kosze na śmieci przy 
plażach między innymi Cieszyno mnie tam interesuje

Radny Hlib – mam pytanie, bo na terenie gminy to nie tylko jezioro Woświn, ale także jezioro 
Okrzeja  tam  też  jest  plaża  i  chciałem  zapytać  jak  w  tym  roku  będzie  wyglądała  sprawa  z 
koszeniem i ze sprzątaniem. Drugie moje zapytanie kwestia drogi w Sielsku na kolonie tam do 
Pana Jagiełki chodzi o remont. Dziękuję

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej –  ja  mam  zapytanie  od  mieszkańców  kolonii 
południowej  chcą informację,  kiedy  będzie  realizacja  tej  drogi  i  w temacie  tej  drugiej  kolonii 
zachód, jako od lasu tam jest około 200 metrów drogi już kiedyś radny Hlib to zgłaszał parę razy 
tam jest kilka domów z 6 czy 7 i niby nie wiele mieszkańców i nie wiele drogi, ale samochodem 
przejechać  to  prawie  nie  możliwe  tam wystarczyłoby  Panie  Sołtysie..  jeszcze  Pani  Burmistrz 
temat  Mielna  powstało  nowe  wysypisko  na  terenie  chyba  agencyjnym  przy  jałownikach 
wysypisko odzieży używanej lumpeks i można sobie chodzić i zbierać i należałoby właściciela 
gruntu zobowiązać do posprzątania tego. Kiedyś zgłaszałem temat tablicy na cmentarze i dzisiaj 
tej tablicy nie ma jeszcze może i dobrze, ponieważ nie wiem czy był taki punkt, ale uważam, że 
powinien się znaleźć zapis o zakazie wykonywania nasadzeń i roślin drzewiastych, ponieważ jest 
wolna amerykanka ludzie sadzą i nie widzą, co na przykład jakieś tuje nisko przy pomnikach lub 
inne drzewa, które po kilku latach wyrastają.  Owszem robić nasadzenia,  ale tam gdzie jest to 
kontrolowane tam gdzie jest aleja główna. Z doświadczenia to mówię, bo w wielu przypadkach 
korzenie niszczą i rozsadzają pomnik także żeby to było robione

Radny Kołodyński – pierwsza interpelacja nawiązuje do interpelacji, którą złożyłem pół roku 
temu w sprawie  remontu chodnika  wciągu drogi  krajowej,  czyli  od  plebani  do krzyżówki  ze 
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Strzelecką i z Podgórną nie dostałem odpowiedzi z resztą chyba nic się w tej sprawie nie dzieje. 
Drugie  tak  zwane  okienko  radnego,  które  figuruje  na  stronie  internetowej  prosiłbym  o 
aktualizację  bo  bynajmniej  moje  interpelacje  są  z  ubiegłego  roku  z  czerwca.  Trzecia  moja 
interpelacja proszę o to, aby dokonać przeglądu hydrantów na terenie miasta na terenie gminy 
razem z  operatorem sieci  wodociągowych,  dlaczego  razem z  nami  strażakami  dokonali  tego 
przeglądu, dlatego, że spora część nie będę tu procentowo mówił ile, ale spora część nie działa 
albo są zardzewiałe  i  nie  idzie  odkręcić  ten fakt  dotyczy  hydrantów podziemnych i  żeby się 
dokopać do tak zwanej zasuwy i wkręcić nasz hydrant z samochodu. Większość tych hydrantów 
nie działa i nie chciałbym brać na siebie odpowiedzialność za to, że kiedy dojdzie do nieszczęścia 
i  nie  będzie  skąd wody pobrać,  bo po prostu  te  hydranty  nie  działają  i  proszę  potraktować 
sprawę,  jako  pilną.  Ostatnia  moja  interpelacja  dotyczy  sprawy  budowy  remizy  strażackiej 
Węgorzyno i chciałem tą interpelację podzielić na dwie części. Pierwsza to żeby zmienić nazwę 
zadania  nie  rozbudowa  remizy  strażackiej  w  Węgorzynie  tylko  budowa remizy  strażackiej  w 
Węgorzynie a dlaczego, dlatego, że sama nazwa zadania rozbudowa i takie jest moje zdanie i 
pewnie się zgodzi ten, który pilnuje projektów unijnych i decyduje o pieniążkach od razu zostaje z 
góry  skreślone  to  zadanie,  dlatego  nikt  nie  dołoży  do  czegoś,  co  się  rozbudowuje.  Zmiana 
zadania, czyli  budowa jest bardzo istotne przy występowaniu do różnych instytucji  po środki 
finansowe  i  druga  jakby  część  mojej  sprawy  dotyczącej  budowy  byliśmy  na  spotkaniu 
komendanci, prezesi i Pani mówiła, że wpłynęło pismo 19 stycznia do Rady Miejskiej wpłynęło 
pismo dotyczące poprawienia naszych warunków lokalowych. Owszem wpłynęło 19 stycznia do 
Biura Rady tylko Pani Burmistrz Rada chyba się jasno określiła, że przy akceptacji tego zadania 
ten dokument jest zbędny to jest tak zwana spychologia sprawy, dlatego, że tutaj Pani proponuje 
dwa warianty  pierwszy wariant  to jest  taki  budowa nowej  remizy  i  przebudowa,  ale  z całym 
szacunkiem Pani Burmistrz,  ale  to Pani jest  właścicielem tego terenu i  Pani decyduje,  co ma 
zrobić ja tylko jedynie mogę wnioskować prosić wręcz żeby przystąpić, jeżeli chodzi o to zadanie 
to budowa remizy strażackiej i nie bawmy się w przebudowę, bo tutaj trzeba by było załatwić 
mieszkanie Panu Szprochowi a to też są nie małe pieniądze i proszę podejść do tego poważnie. Ja 
wczoraj  będąc  na  Komisji  budżetowej  sprawę  przedstawiłem  też  jasno  Szanowni  Państw 
Szanowni Radni my nie mamy gdzie się nawet załatwić a co mówić o innych rzeczach także 
prosimy bardzo o zajęcie się w temacie tej sprawy

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję,  kto jeszcze  z Państwa radnych? Nie widzę.  Ja 
również  chciałabym  się  zapytać  w  sprawie  takiej  przykrej,  która  miała  miejsce  w  Kamieniu 
Pomorskim mamy budynek socjalny jakby baraki na Kopernika 11 i tu interpelacja mieszkańców 
chciałbym wiedzieć,  jakie  są  wnioski  inspekcji,  jaka została  przeprowadzona w tym budynku. 
Mam  tu  również  wnioski  mieszkańców,  aby  zapobiec  wilgoci  tej  pleśni  zrobić  otwory 
wentylacyjne z dwóch stron, ponieważ pod spodem znajduje się pustka jest tam piach a jest to 
wszystko zabudowane szczelnie,  więc to wszystko się kisi,  psuje może stąd jest  przyczyna tej 
wilgoci. Pytanie również, co z remontem dachu a to już kolejny rok Rada przeznacza pieniądze na 
remont  tego  dachu.  Pani  informowała  w  pismach  swoich,  że  remont  dachu  będzie 
przeprowadzony, że do końca roku 2007 jak dobrze pamiętam miał być rozpoczęty i mamy rok 
2009 już koniec  kwietnia  a  remontu jak  nie  było tak nie ma,  więc proszę też odpowiedzieć. 
Jeszcze dotyczy operatora wodociągów i ja dalej będę się upierała przy tym, aby zorganizować 
spotkanie  mieszkańców z przedstawicielami wodociągów,  ponieważ są problemy z  umowami, 
problemy z rozliczeniem inaczej  jest  w umowie inaczej  na fakturach są doliczane dodatkowe 
Matery sześcienne dodatkowo dla rodziny piszą, że to są dodatkowe, ale, za co, z czego wynikają. 
Wiem, że mieszkańcy płacą tyle ile oni uważają, ale to może być bomba z opóźnionym zapłonem, 
bo firma sobie nie pozwoli na jakiekolwiek sprawy i zacznie się windykacja i to bardzo ostra. 
Jeszcze w tym temacie wody czy nadal jest taka zanieczyszczona, jaka była swego czasu miała 
miejsce w Węgorzynie w Ginawie, bo miałam interpelacje jak wygląda czy czajnik czy pralki, bo 
się  wszystko  psuje,  bo  się  odkłada  taki  biały  osad,  o  czym pisałam Pani  Burmistrz,  ale  nie 
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dostałam odpowiedzi. Dziękuję, jeśli nie ma innych wniosków czy zapytań to przechodzimy do 
kolejnego  punktu  porządku  sesji.  Informacje  z  działalności  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w 
Węgorzynie druk nr 1. Czy są jakieś pytania mamy Panią dyrektor OPS możemy skorzystać z jej 
obecności doinformować się dopytać na pewno udzieli informacji. Bardzo proszę radny Mazuro 
Radny Mazuro – na Komisji  rozpatrywaliśmy te wszystkie  różne tabelki  jest  to przejrzyście 
zrobione i to, kto się z tym zapoznał to wie, jakie jest to duży zakres roboty a chce podkreślić, że 
OPS ubiegły rok 2008 obroty miał w wysokości 4 270 000 to jest poważna jednostka nasza gminy 
gdzie na budżet gminny strzelam 18 mln to 4 mln to jest OPS to jest znaczna skala pieniędzy. We 
wnioskach Pani pisze o zatrudnieniu czwartego pracownika, zatrudnienie dodatkowej osoby do 
księgowości, Pani Burmistrz nam omówiła tą sytuację, ale myślę, że teraz na sesji można temat 
uściślić  albo  powiedzieć,  że  czegoś  nie  będzie,  bo  przyjdzie  przyszły  rok  i  będziemy budżet 
uchwalać i ta skala to taki obrót będzie, bo te wszystkie wydatki wynikają z tabelek. Pracujecie w 
składzie jedenastoosobowym tu na temat tych dwóch wniosków.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jeszcze z Państwa radnych? Proszę radny Hlib

Radny  Hlib -  …co  z  tymi  tatusiami  którzy  się  nie  poczuwają  do  swoich  obowiązków  w 
kontekście prawa jazdy lub innych sankcjach.. lub ewentualnie jak to wygląda

Pani Halina Jagiełka Kierownik OPS – kontynuacją tej zaliczki  zeszłorocznej  jest fundusz 
alimentacyjnej  wszedł  od  października  tego  roku  i  ustawa  wyraźnie  reguluje  postępowanie  z 
dłużnikami, czyli tych dłużników z poprzedniej ustawy zaliczki są tych dłużników tak wynika, że 
mamy więcej, bo kryterium pomocowe wzrosło także postępowania są prowadzone zgodnie z 
ustawą, czyli w tej chwili jesteśmy na etapie zapraszania czy wzywania dłużników na wywiady i 
sporządzają z nimi wywiady i zbierają oświadczenia majątkowe i przeprowadzają informację z 
komornikami i zgłaszają do infomonitora to jest Bank Informacji Gospodarczej. Taki dłużnik, 
jeżeli  zostaje zgłoszony do jednostki gospodarczej to już ma utrudnienia,  bo nie może dostać 
kredytu czy zakupu czegoś na raty, bo ten bank już uniemożliwia. W tej chwili są takie działania 
do prokuratury i do starostwa o zatrzymanie prawa jazdy też to ustawa reguluje mamy takie dwa 
punkty, jeżeli  on nam odmawia przyjścia i  złożenia tego oświadczenia i  jeżeli  jest bezrobotny 
kierujemy go do starostwa o zorganizowanie prac na zasadach robót publicznych, ale też jesteśmy 
na etapie rozmów ze starostwem, ale wtedy gmina musiała by wystąpić o te prace na swoim 
terenie, ale to jest temat w trakcie rozmów i nie dotyczy roku 2008. Chciałam jeszcze dodać, że 
ściągalność jest coraz większa, ponieważ z obecnej ustawy o pomocy osobom uprawnionym do 
alimentów maja jakieś dochody i komornicy przesyłają już nam te znaczne kwoty w pierwszym 
kwartale tego roku to było 8 tys. w porównaniu do tamtych 2 tys. z tamtego roku i komornicy 
zajmują nieruchomości.

Pani Burmistrz – co do wniosków które Pani kierownik zawarła w swojej informacji chciałabym 
się do nich odnieść. Wysoka Rado, jeżeli ktoś analizował te tabelki to spada w porównaniu do 
ubiegłego roku za 2008 rok spada ilość podopiecznych, którzy korzystają z funduszu Ośrodka 
Pomocy  Społecznej  na  pewno  po  jakieś  części  jest  to  spowodowane  wyższymi  dochodami 
mieszkańców, co ostatnie dwa, trzy lata rozwoju gospodarczego przyniosło takie pożądane efekty 
ponad to wiele rodzin przechodzi na zasiłki unijne tam gdzie jeden z małżonków pracuje. Jeżeli 
się zmniejsza to ilość pracowników mieszkańców, którzy przypadają na jednego zatrudnionego 
pracownika w OPS też się zmniejsza, więc ja tu nie widzę potrzeby zwiększania pracowników a 
Pani kierownik tak, co roku symbolicznie ponawia ten wniosek i się uśmiecha, że kiedyś się uda, 
ale nie ma takiej możliwości. Ponadto korzysta Pani z programów gdzie są obsługi zadań, czyli na 
zatrudnienie pracowników i wiem, że realizowała Pani projekty gdzie byli zatrudnienie dodatkowi 
pracownicy także ten wniosek można stwierdzić, że jest na wyrost. OPS dobrze realizuje swoje 
zadania  faktycznie  ogrom tych  zadań w takiej  informacji  rocznej  jak  pokazują  te  tabele  jest 
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ogromny, jest bardzo Duzy zakres tych usług od środków z tytułu urodzenia dziecka po usługi 
opiekuńcze,  jeżeli  starsza  osoba  nie  może  sobie  poradzić  wówczas  zostaje  umieszczona  w 
Ośrodku Pomocy Opiekuńczej a gmina dopłaca, jeżeli ma za niskie dochody. Cieszy mnie to, co 
starałam się  wyegzekwować  od  początku  mojej  kadencji  a  mianowicie  odpłatne  za  te  usługi 
opiekuńcze,  bo nie lubię sytuacji,  kiedy rodzina przerzuca obowiązek opiekuńczy nad starymi 
rodzicami na gminę,  czyli  krótko,  mówiąc przerzucił  na podatników i  tu widzę,  że ta  kwota 
wzrasta i te odpisy są większe, więc ja oceniam, jako kierownik jednostki nadzorujący, że Opieka 
dobrze wykonywała swoje zadania za 2008 rok dodam tylko, że trudna jest sytuacja lokalowa, ale 
przy najbliższej okazy trzeba te warunki zmienić i poprawić.

Pani  Halina  Jagiełka Kierownik  OPS –  ja  chciałam się  odnieść  do  tego  zatrudnienia,  bo 
oczywiście to nie odnosi się tak jak podałam do ilości osób korzystającej z pomocy, ale do ilości 
mieszkańców gminy  i  ustawa  wyraźnie  precyzuje,  że  na  2  tys.  mieszkańców  przypada  jeden 
pracownik  czy  to  jest  gmina  bogata  czy  biedna,  ale  tak  jak  Pani  Burmistrz  powiedziała 
korzystamy z pracownika socjalnego w ramach projektu kapitał ludzki, który realizujemy w tym 
roku też i przypuszczam, że nie dugo będzie projekt uchwały o przyjęcie środków do budżetu 
gminy i tam będziemy mieli zatrudnienie tego czwartego pracownika i tak będzie, do 2013 bo tak 
jest budżet uchwalany i na te lata. O lokalu Pani Burmistrz już była uprzejma wspomnieć, bo 
rzeczywiście warunki są ciasne, dziękuję bardzo

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani kierownik mamy tu w informacji taką część pozostała 
działalność żywności  otrzymywanej  z  PCK są to setki  kilogramów żywności  i  niech Pani mi 
powie jak jest zorganizowanie wydawania tej żywności gdzie to przyjmujecie czy to może być 
jakiś magazyn? proszę powiedzieć

Pani Halina Jagiełka Kierownik OPS – to jest przywożone do naszego pomieszczenia tam 
gdzie  pracujemy  a  kartony  z  Melkiem  są  ustawiane  pomiędzy  naszymi  biurkami.  Ja  już 
rozmawiałam  z  Panią  Marią  Sadurek  po  prostu  sprawa  stanęła  w  ten  sposób,  że  my  nie 
powinniśmy rozdawać żywności my jakby pomagamy Caritasowi łobeskiemu i żeby ludzie stąd 
nie musieli  jeździć do Łobza. Są takie sytuacje gdzie ta żywność jest wydana komuś gdzie nie 
powinna  być  do spożycia,  osoba,  która  wydaje  żywność powinna  mieć  kartę  zdrowia.  Także 
zaprzestaniemy wydawania  żywności  w Ośrodku i  ja  rozmawiałam z  Panią  Sadurek  i  ona  tą 
żywność, która jest przydzielana na Węgorzyno weźmie na swoje konto i będzie rozprowadzać 
po świetlicach i w ten sposób załatwimy sobie sprawę żywności. Bo na listach nawet nie może 
być nasza pieczątka.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  czy są jakieś pytania lub uwagi do tej informacji? Nie widzę. 
Przechodzimy do kolejnej jest to sprawozdanie z Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie za 
rok 2008 druk nr 2. Proszę również korzystać, bo jest Pani Dyrektor Biblioteki i może różne 
rzeczy wyjaśnić. 

Radna Kamińska – Pani dyrektor proponuje uruchomić kilka punktów i ja bym chciała żeby 
Pani  Dyrektor  głośno powiedziała  o  tych  programach,  o  których  mówiliśmy przed  sesją.  Są 
programy, ale najpierw Rada musi dać pieniądze bo po prostu Pani mogłaby uczestniczyć w wielu 
rzeczach ale nie ma pieniędzy więc proszę nam cos powiedzieć jeśli można 

Panie  Elżbieta  Kozioł  Dyrektor  Biblioteki –  więc  są  programy  gdzie  można  dostać 
maksymalnie  90  tys.  jeżeli  bierze  się  wszystkie  filie  biblioteki  miejskiej.  Najmniej  można 
skorzystać 30 tys. z tym, że przy 30 tys. wkład własny potrzebny jest 6 tys. a przy 90 to 18 bo to 
wzrasta  ale  tu  można  zrobić  wszystko  wymiana  okien,  ogrzewanie  wymienić  po  prostu  całą 
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modernizacje to jest najnowszy program który zacznie działać od 5 maja do 1 czerwca trzeba 
złożyć wniosek biblioteka nie ma w tej chwili  pieniążków. Jest tez program rozwoju bibliotek 
można  otrzymać  z  tym,  że  sprzęt  komputerowy  plus  szkolenia  nie  tylko  dla  pracowników 
bibliotek, ale w tym biorą udział pracownicy urzędu, bo to jest w trakcie opracowania, że tak 
powiem a także przedstawiciele jakiś stowarzyszeń także to jest następny program a i biblioteka 
plus, który będzie ruszał i w której też chcemy wziąć udział, ale tam tez są bardzo potężne środki 
potrzebne do tego a to jest jeszcze w trakcie przygotowań. W zeszłym roku dostaliśmy tylko na 
książki z Ministerstwa naszego i składaliśmy na modernizację naszej biblioteki też nie dostaliśmy 
pieniążków żadnych tylko na książki dostaliśmy 4900

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś z Państwa radnych chciałaby o coś zapytać? Bardzo 
proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz – chciałam zapytać Panią dyrektor, bo jest w informacji wykazana, że spada ilość 
czytelników i proszę mi powiedzieć Pani dyrektor czy to jest proces ciągły czy jak mówi się, że 
następuje  większe  czytanie  książek  w  internecie  bądź  w  ogóle  korzysta  się  z  informacji 
przekazywanej przez media i w takim razie, co Pani sądzi o przyszłym losie bibliotek 

Panie Elżbieta Kozioł Dyrektor Biblioteki – bilanse są różne raz jest spadek raz jest wzrost z 
początku  jak  wchodziły  kasety  wideo  też  był  taki  spadek  czytelnictwa  w  ogóle  teraz  mamy 
podobnie mamy internet, ale myślę, że książka zawsze się obroni o tak powiem może być spadek, 
ale na pewno będzie lepiej, bo jeżeli będzie więcej nowości dokupowanych prasa, jeżeli będzie 
biblioteka, bo my na przykład nie mamy prasy, bo tam jest podane, że jest spadek owszem, ale na 
miejscu a to jest różnica, bo na zewnątrz mamy bardzo mały spadek i to jest tendencja mała nie 
mamy prasy i to też jest powodem według mnie to też jest powodem, że jest mniej wypożyczeń 
na, zewnątrz bo czasopisma też wypożyczamy na zewnątrz to też jest jeden z powodów i jest za 
mało nowości po prostu jest za mało nowości, bo jest mało pieniędzy, ale myślę, że będzie lepiej 
zachłystujemy się nowymi technologiami, ale książka pozostaje książką i książka zawsze zostanie i 
myślę, że nie będzie tak źle jak teraz jest

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  jeśli  nie  ma  więcej  pytań  przechodzimy  do  kolejnej 
informacji na druku nr 3. Informacja z działalności Urzędu Miejskiego w Węgorzynie za rok 2008 
druk nr 3. Czy są jakieś pytania lub uwagi do tej informacji? Proszę radny Hlib

Radny Hlib – tutaj informowała Pani, że zakończyła się umowa fotoradaru i w tym zestawieniu, 
co pytaliśmy na dzień 17 kwietnia wystawiono 1075 mandatów na kwotę 160 tys. zapłaconych 
mandatów mamy na kwotę 124 tys. nie są to Male pieniądze trzeba przyznać i w związku z tym 
mam pytanie jak będzie wyglądała dalej sytuacja z fotoradarem, bo umowa się zakończyła a co 
dalej?

Pani Burmistrz – Wysoka Rado umowa zakończyła się w marcu tego roku przez kwiecień są 
kompletowane  dokumentacje,  czyli  i  wysyłanie  tytuły  egzekucyjne  i  wezwania  do  zapłaty. 
Otrzymałam  propozycję  od  firmy  Meron  przedłużenia  umowy  na  fotoradar.  Na  początku 
oceniałam, ponieważ były zapowiedzi, że wchodzi nowa ustawa i ta ustawa weszła w życie, że 
Gminy nie będą mogły już kupowania takich usług mierzenia prędkości fotoradarem, ale okazuje 
się, że ta ustawa weszła, ale wejścia w okres w życie ma od maja 2010 roku, czyli gminy będą 
mogły kupować taką usługę w związku z tym zastanawiam się nad zawarciem nowej umowy z 
firmą Meron czekam na nową umowę i uważam, że należałoby taką umowę zawrzeć, bo sami 
Państw widzicie,  że jest  to dodatkowy dochód do budżetu gminy prawie 160 tys.  i  te  kwoty 
pewnie wszystkie wpłyną i raz, że mamy dodatkowe dochody to dwa, że w tych dniach, kiedy stoi 
fotoradar  bezpieczeństwo  w  mieście  jest  większe.  Ja  sprawdzałam listę  mandatów,  kto  płaci 
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mandaty to jest  na tej liście  15 może góra 20% mieszkańców gminy a reszta to są wszystkie 
osoby, które przejeżdżają, bo jesteśmy gminą, które ma drogi krajowe wojewódzkie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy jeszcze w sprawie tej informacji jakieś pytania?

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – nie  dopytałem na Komisji,  ale  z fotoradaru mamy 
1075 mandatu a do 31 grudnia 333 mandaty karne w nawiasie porządkowe to te inne mandaty, 
czego dotyczyły 

Pani Sekretarz – te 333 to są mandaty z fotoradaru w tym 5 porządkowych dla zobrazowania, że 
te  wpływy i  dokumentacja  nawet ze sprawozdania  ubiegłorocznego jest  w tym roku,  dlatego 
wykazaliśmy,  jaki  jest  stan  faktyczny  mandatów  na  dzień  17  kwietnia  to  taka  dodatkowa 
informacja  dla  radnych,  ale  faktycznie  do  końca  grudnia  333  ogólny  w  tym  tylko  pięć 
porządkowych 

Sołtys  Sobczyk –  ja  chciałem  tylko  zapytać..  koszty,  jakie  zostały  poniesione,  bo  oprócz 
dochodów proszę też powiedzieć o kosztach

Pani Burmistrz -  proszę Państwa chciałabym krótko przedstawić tą informację bo na pewno się 
Państwo z nią zapoznali chciałam zwrócić uwagę na kilka ważniejszych rzeczy generalnie mamy 
wzrost pracowników zatrudnionych na robotach publicznych czyli wykorzystujemy te formy jakie 
ma Powiatowy Urząd Pracy roboty publiczne prace interwencyjne czy prace w ramach innych 
programów, praktycznie wszyscy zainteresowani którzy chcą to pracują i są takie sytuację, że są 
miejsca ale nie ma chętnych. Sołtysi maja problemy ze znalezieniem do programów, chciałam 
zwrócić  uwagę  Państwu,  że  utrzymuje  się  stała  tendencja  wydawania  decyzji  o  warunkach 
zabudowy sadze, że jest to napędzeniem sytuacji rozwojem gospodarczym w kraju i jednocześnie 
w gminie gdzie dużo osób występuje o wydanie warunków zabudowy na domy jednorodzinne, 
więc uważam to za pozytyw, chociaż wiadomo, że wydane pozwolenie ono nie jest na drugi rok 
zrealizowane, bo trzeba czekać kilka lat aż ten dom zostanie wybudowany, ale na pewno inwestor 
doprowadzi sprawę do końca to będzie to wybudowane. Również chciałam zwrócić uwagę, że nie 
wzrosło zatrudnienie w Urzędzie, mimo, że coraz więcej mamy zadań i oceniam to, jako pozytyw. 
W tamtym roku nie mieliśmy żadnej skargi na urząd były chyba dwie czy trzy skargi na Burmistrz, 
więc mogę ocenić, że przy takie ilości wydawanych decyzji to jest to bardzo nikła skala i ocena 
urzędu powinna być pozytywna. 

Pani Skarbnik – ja może odpowiem Panu Sobczykowi, że z tytułu mandatów w 2008 roku gmina 
osiągnęła dochód w wysokości 38 680 zł z tego dla Pana, który obsługuje ten radar zapłaciła 
5153,28 zł. Od jednego wyegzekwowanego mandatu gmina płaci dla firmy 39,04 brutto.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  jeśli  nie  ma  innych  pytań  do  informacji  z  działalności 
Urzędu  za  tamten  rok  to  przejdziemy  do  następnej  informacji,  nie  ma  pytań?  Nie  widzę 
przechodzimy do druku nr 4 informacja z realizacji  uchwał Rady Miejskiej  podjętych w 2008 
roku.  Proszę  radnych  o  ewentualne  pytania.  Jeśli  nie  ma  wniosków  do  tej  informacji 
przechodzimy do kolejnej druk nr 5 informacja o stanie dróg na terenie gminy na rok 2009. Czy 
są jakieś pytania lub wnioski dotyczące dróg? Proszę radny Hlib

Radny Hlib – ja chciałbym wyjaśnić ponieważ wczoraj na komisji był Pan Wiesław Bernacki 
odnośnie  koloni  w  Sielsku  te  zachodnie.  Wiceprzewodniczący  po  rozmowie  z  Panem 
Dyrektorem ustaliliśmy za aprobata Pana sołtysa, że w momencie remontu drogi prowadzone od 
banku  do  przejazdu  kolejowego  w  Runowie  i  jeżeli  się  uda  całą  tą  stertę  tego  materiału  z 
przebudowy zostanie to przetransportowane na zasadzie jakiegoś utwardzenia, bo tam nie ma 
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szans  ani  kalkulacji  finansowej  żeby  zrobić  tam  cokolwiek  nowego,  po  prostu  na  zasadzie 
utwardzenia  i  jak  materiał  tam  dojdzie  to  mieszkańcy  sobie  poradzą  i  utwardzą  jakieś  tam 
nierówności

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś jeszcze w tym temacie? Radny Mazuro proszę

Radny Mazuro – już pytałem ale zapytam jeszcze raz bo na którejś sesji Pani powiedziała, że 
wybiera  się  z  Burmistrzem Drawska  do  Warszawy  do  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  w  temacie 
budowy obwodnicy dalszego etapu i dalszej nakładki asfaltowej z Wiewiecka do Drawska, Pani 
Burmistrz nam wyjaśniała ale proszę nam powtórzyć na sesji

Pani Burmistrz – Wysoka Rado prowadzimy z Burmistrzem Drawska mamy w planie wyjazd do 
Warszawy do Ministerstwa Infrastruktury. Ja rozmawiałam z szefem Departamentu Inwestycji 
Regionalnej w Ministerstwie i okazuje się, że po tych cięciach, których dokonała Minister taki się 
podniósł takie larum w całym kraju zaczęły samorządy protestować, że te wszystkie cięcia jeszcze 
raz idą do weryfikacji  i teraz dyrektorzy Oddziału Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad maja 
przedstawić Ministrowi, co może wypaść a co musi wrócić do tego planu inwestycji w związku z 
tym myśmy  z  Burmistrzem Drawska  do  dyrektora  Oddziału  w  Szczecinie  zgłosili,  że  droga 
krajowa  20  z  tymi  zadaniami,  jakie  były  planowane  przebudowa  ronda  w  ulicy  podgórnej, 
przebudowa drogi od Wiewiecka do Drawska i musi wrócić do planu inwestycji. Planujemy, że 
jak już te wszystkie nowe poprawki wpłyną do Ministra to wybieramy się do tego Dyrektora 
Departamentu odpowiedzialnego za inwestycje regionalne i będziemy próbować załatwiać żeby ta 
20 jednak nie wypadła także ja pilnuje tej sprawy. Mimo to, że ta inwestycja jest pod znakiem 
zapytania to proszę Państwa udało mi się uzgodnić z dyrektorem już odbyła się wizja lokalna z 
udziałem Komendy Wojewódzkiej Policji w Szczecinie montaż świateł pulsujących dla pieszych 
w Ginawie i w Wiewiecku. W tamtym tygodniu taka wizja lokalna odbyła się i mam uzgodnione, 
że IV kwartał najpóźniej te lampy pomarańczowe pulsujące będą zamontowane. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, nie ma więcej pytań? Przechodzimy do informacji 
ustnej z działalności między sesjami Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz – nie przygotowałam, bo nie miałam czasu na następną sesję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, ogłaszam 15 minut przerwy

- 15 minut przerwy - 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – na druku nr 6 mamy projekt  uchwały w sprawie zmian 
budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej  p. Mazuro – Komisje wnioskują  w 
punkcie 3 a wykreślenie wydatki bieżące 48.983,00 zł, w punkcie 3 b wykreślić wydatki majątkowe 
20.000,00  zł  ,  w punkcie  5  a  autopoprawka Pani  Burmistrz  o wycofanie  tego podpunktu,  w 
punkcie 7 wykreślić kwotę 5.000,00 zł, w punkcie 10 zwiększyć kwotę z 30.000,00 zł na 65.000,00 
zł,  w punkcie 11 autopoprawka Pani Burmistrz o zmniejszenie  wydatków bieżących o kwotę 
5.000,00 zł. W uzasadnieniu w punkcie 12 wykreślić słowa „ i w Runowie Pom. – ul. Dębowa”. 
Komisje po poprawkach projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś jeszcze z Państwa radnych? Proszę radny Kaliciński
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Radny Kaliciński – ja mam wniosek aby pozostawić ulicę Dębową, nie wiem dlaczego radni się 
nie zgodzili przecież tam mieszkają dwie rodziny i są działki do sprzedania a jak będzie zrobione 
oświetlenie to będzie podwyższone gruntów i tak dalej nie wiem dlaczego radni się nie zgodzili o 
założenie oświetlenie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Bardzo proszę 
Pani Burmistrz

Pani  Burmistrz –  Wysoka  Rado  tutaj  po  uzgodnieniu  z  Panem Przewodniczącym Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej chciałabym zgłosić autopoprawkę o zwiększenie na kwotę 3.000 zł z 
przeznaczeniem dla Rady Sołeckiej w Mieszewie na wykonanie remontu świetlicy we własnym 
zakresie  i  tą  kwotę  żeśmy  z  Pani  ą  Sekretarz  zaproponowali.  Radny  prosił  o  te  pieniądze, 
ponieważ podłoga jest  w takim stanie,  że grozi  zerwaniem i  w tym budżecie  na ten rok nie 
planowaliśmy jest 20.000 na remonty wszystkich świetlic, jeżeli jest inicjatywa Rady Sołeckiej, że 
chcą tylko zakupić  materiał  a  wszystko wykonać sami wiec  ja  uważam,  że radni  powinni  się 
przychylić ja moją autopoprawką chcę zwiększyć o 3.000 a w którym paragrafie to Pani Skarbnik 
poda 

Radny  Hlib –  ja  chciałem uzupełnić  wypowiedź  Pani  Burmistrz,  bo  to  zrodził  się  pomysł 
wczoraj  popołudniu,  dlatego  nie  został  przedstawiony  na  Komisji.  Wszyscy  wiemy,  że  nie 
szykujemy się do termomodernizacji świetlic budynków użyteczności publicznej..świetlica mogła 
by na siebie zarobić, ale niestety wcześniej został odłączony prąd.. teraz nie można zorganizować 
żadnej imprezy, bo grozi tym, że podłoga się zapadnie, zrodził się pomysł robocizna we własnym 
zakresie prosimy tylko o pieniądze na zakup materiałów to, co musi przejść przez fakturę, czyli 
zakup cementu i piasku kwota 3.000 zł i nic więcej 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ja  mam  pytanie  w  sprawie  świetlicy  Mieszewo  Gmina 
składała wniosek o dofinansowanie to chyba było na 83.000?

Pani Burmistrz – to wniosek nie przeszedł

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś pytania? Proszę radny Kołodyński

Radny Kołodyński - ..o zwiększenie dotacji na zakup samochodu dla OSP Węgorzyno o kwotę 
200.000,00 zł. Pani Burmistrz mam prośbę czy dało by radę o zwiększenie kwoty o te 32.000 
złotych dlaczego bo dzisiaj znaleźliśmy pojazd, który naprawdę jest ekstra i po starej cenie może 
Pan Krzysztof dokończy moją wypowiedź 

Pan  Krzysztof  Paluch  Komendant  OSP –  Szanowni  Radni,  Pani  Burmistrz  jak  radny 
Kołodyński zasygnalizował jest możliwość kupienia samochodu dla OSP Węgorzyno za to już 
chciałem podziękować i to już w imieniu całych mieszkańców, bo będzie służył z pożytkiem, 
kiedy dowiedziałem się, że jest taka możliwość zakupu tego samochodu szukałem na stronach 
internetowych  firmy,  które  prowadzą  sprzedaż  samochodów  używanych  i  dopatrzyliśmy  się 
praktycznie jednego samochodu, który spełniałby wszystkie warunki finansowe. Natomiast dzisiaj 
prowadziliśmy rozmowę z Panem z Lublina mam tutaj przed sobą taki samochodzik, który tak 
wygląda. Proszę Państwa powiem, o co chodzi ten samochód spełnia warunki jak wszystkie inne, 
ale  Pan  proponuje  nam  cały  sprzęt  poduszki  wysokiego  ciśnienia,  sprzęt  hydrauliczny  do 
podnoszenia samochodów i nie tylko daje nam agregaty i w rozmowie z tym Panem uzgodniliśmy 
jedną kwestię nie będę ukrywał tutaj, że on nie może nam opuścić ceny, dlatego, że ten samochód 
jest liczony w euro po przeliczeniu nie można opuścić. Tutaj jest prośba albo zapłacimy całość a 
jeżeli nie to żeby Rada uchwaliła propozycję, że możemy zapłacić pozostałą kwotę w ubiegłym 
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roku  ten  Pan na  to  pójdzie,  bo  po  przeliczeniu  by  kosztował  182  tys.  tak  jak  mówi  radny 
Kołodyński brakowałoby 32 tys., ale gra warta była by świeczki i tego typu samochód jest bardzo 
dobrej klasy.

Radny Mazuro – radni i wszyscy obecni wiedzą, że temat straży rządzi się swoimi prawami na 
sesje ja czasami broniłem stanowiska Komisji Budżetowo – Gospodarczej i tak wyglądało jak 
bym  nie  chciał  dać  dla  straży  pieniędzy  w  tej  chwili  byłem  zdziwiony,  że  Pani  Burmistrz 
wygospodarowała 150.000 z nadwyżki budżetowej i prezes straży uzasadnił, że ten samochód z 
przyczyn właśnie obowiązkowego posiadania jest ważny i myśmy się na Komisji zgodzili żeby te 
150  przeznaczyć,  ale  było  też  zapewnienie  Pani  Burmistrz,  że  tą  potrzebującą  część  Pani 
Burmistrz znajdzie, bo były terminy niedługiego czasu a jak na dzisiaj to wygląda, bo powiem tak 
jak na dzisiaj ktoś postawi wniosek, że te 32 tys. i sesja zagłosuje i wtedy dać samochód no jak nie 
strażakom nie damy a podnieść stawki tą godzinę strażacką z 12 na 15 podniesiemy. Przyjdzie 
półmroku i zapytamy ile to będzie nas .. Pani Burmistrz czy jest ta szansa znaleźć te pieniądze 
żeby nie dokładać, bo my z tej nadwyżki budżetowej z tych propozycji Komisji zostało 76352, 76 
niepodzielonych z propozycji  Komisji  Budżetowej tu 3.000,00 zł Pan Hlib zgłosił  to już coś 
uszczypniemy. Straż chce 32 tylko nie, bo straż chce 182 tys. jest ta szansa?

Pani Burmistrz – proszę Państwa Wysoka Rado 150 tys. uważam, że tyle powinno pozostać 
natomiast, jeżeli Komendant ma dobry samochód i jest dobra oferta to nie rzucajmy się od razu i 
nie  kupujmy  będziemy  negocjować.  Ja  na  Komisji  powiedziałam,  że  będę  poszukiwać 
dodatkowych pieniędzy i myślę, że takie pieniądze pozyskam do tego samochodu i jeżeli oferent 
jest skłonny rozłożyć to na raty to nie należy w tej chwili wyciągać wszystkich pieniędzy i płacić 
także ja proszę, aby tą kwotę te 150 tys. pozostawić a jeżeli Komendant potwierdzi, że to jest 
samochód najlepszy z najlepszych to ja będę poszukiwać pieniędzy dodatkowych

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, proszę radny Mielcarek

Radny Mielcarek – wniosek formalny o zwiększenie 32.000, przejdźmy do głosowania 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wniosek formalny nie może polegać na wnioskowaniu o 
zwiększenie kwoty 

Pani Burmistrz – ja prosiłabym Pana radnego o wycofanie tego wniosku, ponieważ jest tutaj 
zaplanowana inwestycja budynek socjalny wiecie Państwo, ze to jest temat, który spadł nam na 
kark i tego nie unikniemy. Już rozmawialiśmy na Komisjach o budownictwie i ja zaplanowałam 
20  tys.  radni  na  Komisji  oczekują  jednak  konkretnej  propozycji,  jaki  budynek,  jaka  działka 
doprecyzujemy to na kolejnym posiedzeniu i już w maju będziemy wiedzieć, jeżeli będzie opinia 
ekspertów, że budynek nie nadaje się do zamieszkania i my nie mamy tutaj, co gdybać tylko po 
prostu trzeba się brać za budynek socjalny, bo sytuacja będzie bardzo zła, więc ja uważam, że te 
pieniądze, które zostały około 100 tys. nie należy dzielić, bo zawsze gospodarz musi mieć jakąś 
rezerwę  i  bardzo  proszę  Pana  Tomka  o  wycofanie  tego  wniosku.  Straże,  co  roku  do  nich 
dokładamy kupujemy samochody i  uważam, że zakup samochodu w tym roku to już jest  na 
możliwości  finansowe gminy naprawdę wydatek żeby wszystkie  gminy dbały tak o straże jak 
Węgorzyno 

Radny Mazuro – w wypowiedzi Pani Burmistrz są dwie myśli deklaruje się, że znajdzie i postara 
się poszukać tych pieniędzy żeby do tego samochodu dołożyć a druga wersja była, że może w 
przyszłym roku dołożymy, czyli jak gdyby te 150 tys. jest pewne a gdyby się zdarzyło, że się nie 
znajdzie  to,  jako  Przewodniczący  Komisji  mogę  jak  nie  będzie  to  będę  stawiał  wniosek  o 
dołożenie 32 tys., jako druga ratę niezapłaconego samochodu w przyszłym budżecie 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski do całości uchwały? W związku z tym 
mamy w kilku  miejscach  autopoprawkę  Pani  Burmistrz,  czyli  w punkcie  5  a  Pani  Burmistrz 
wycofuje kwotę 12370, 00 zł, kolejna autopoprawka w podpunkcie 11 zmieszenie kwoty z 10 tys. 
na 5 tys.,  mamy również autopoprawkę 3 tys.  na Radę Solecką  na Mieszewo,  mamy wnioski 
Komisji i mamy wniosek formalny radnego Mielcarka czy radny podtrzymuje ten wniosek?

Radny Mielcarek – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – głosujemy wnioski  Komisji  dotyczący wykreślenia  kwoty 
48.983,00 zł z punktu 3 a.  Kto jest za wnioskiem Komisji  o wykreślenie  tej  kwoty proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wniosek kolejny w podpunkcie 3 b Komisja wnioskuje o 
wykreślenie kwoty 20.000 zł kto jest za przyjęciem wniosków Komisji proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  wniosek  Komisji  dotyczy  podpunktu  7  o 
wykreślenie kwoty 5.000 kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny wniosek punkt 10 wniosek o zwiększenie kwoty z 
30 na 60 tys., kto jest za proszę o podniesienie reki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  treść  uzasadnienia  Komisja  wnioskowała  aby  wykreślić 
słowa i w Runowie Pomorskim ulica Dębowa kto jest za wnioskiem Komisji o wykreślenie? Kto 
jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 5
Wstrzymało się - 1
Wniosek został przyjęty
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – mamy wniosek radnego Mielcarka o zwiększenie na straż 
jaka kwota była podana? To nie może być wniosek formalny, ale proszę głosujemy. Kto jest za 
przyjęciem wniosku radnego Mielcarka, kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 5
Przeciw - 10
Wstrzymało się - 0
Wniosek nie został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do przegłosowania całej uchwały z podjętymi 
wnioskami, kto jest za podjęciem uchwały w wersji, jaką właśnie przegłosowaliśmy, kto jest za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 4
Wstrzymało się - 0
Uchwała został podjęta

Uchwała Nr 330/2009
W sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009

(uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 7 
w  sprawie  ustalenia  zasad  odpłatności  rodziców  za  usługi  świadczone  przez  Przedszkole 
Publiczne w Węgorzynie. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  są  jakieś  pytania  mamy  na  Sali  Panią  Dyrektor 
Przedszkola chętnie udzieli nam informacji. Bardzo proszę Panię sołtysie

Sołtys Sobczyk - …

Pani Barbara Franczuk Dyrektor Przedszkola – my się mieścimy w stawce żywieniowej, jeśli 
o koszt surowca to stawka jest 4 zł

Sołtys Sobczyk – nie ile się dokłada Gmina do tego ja jako podatnik

Pani Barbara Franczuk Dyrektor Przedszkola – bo to jest stawka za wyżywienie dzieci a to 
jest zadanie gminy utrzymanie przedszkola a rodzice wnoszą opłaty za wyżywienie dzieci 

Sołtys Sobczyk – czy do tego wyżywienia gmina dopłaca

Pani Barbara Franczuk Dyrektor Przedszkola –nie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę przechodzimy do 
głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 7? Kto jest za proszę o 
podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
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Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 331/2009
w sprawie ustalenia zasad odpłatności rodziców za usługi świadczone przez Przedszkole 

Publiczne w Węgorzynie 
(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 
42  ust.  7,  pkt.  3  ustawy  –  Karta  Nauczyciela  oraz  w  sprawie  określenia  tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  dla  nauczycieli  realizujących  w ramach stosunku pracy 
obowiązki  określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 
Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy radni maja jakieś pytania lub wnioski?

Radna Kamińska – na Komisji  było wspomniane wcześniej  w tej  drugiej  tabelce  gdzie  jest 
nauczyciele wchodzący w skład zespołu wczesnego wspomagania rozwoju dziecka tam jeszcze 
dwa słowa i taki powinien być zrobiony

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz przyjmuje to Pani autopoprawką?

Pani Burmistrz – tak

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ja  mam  takie  pytanie  do  Pani  Burmistrz  ustawa  i 
rozporządzenie, co obliguje nas do tego, że musimy zmieniać, co w tej chwili  obowiązuje, bo 
przecież mamy uchwałę podjętą w 2005 roku i dlaczego musimy ją zmieniać?

Pani  Elżbieta  Bobryk  Koordynator  Oświaty -  …  jeśli  chodzi  o  pensum  nauczyciela 
doprowadziła  do  uporządkowania  pewnych  spraw  ona  dotyczy  specjalistów,  którzy  są 
zatrudnienie  w szkołach dyrektorzy  mają  możliwość  zatrudnienia  specjalistów na  te  zajęcia  a 
nauczyciele, którzy pracują w szkołach są zatrudniani z karty nauczyciela i ich pensum wynosi 18 
godzin to daje taką możliwość,  jeżeli  organ prowadzący dyrektor  zechce zatrudnić  specjalistę 
wtedy ta tabela określa obowiązkowy wymiar godzin 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  mam jeszcze  takie  pytanie,  bo w tej  tabeli  mamy wielu 
specjalistów.. pedagodzy mają 20 godzin i teraz im zwiększamy?

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – zwiększamy, ale tylko specjalistom, którzy będą 
zatrudnieni ci, którzy pracują są nauczycielami w tej chwili ich obowiązuje karta nauczyciela. Jak 
analizowałam arkusze szkół to niektóre pensum jest zawyżone powinni pracować 18 godzin mam 
opinię prawną i jest wyrok Sądu Najwyższego, że pracowali o dwie godziny za dużo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli  podejmiemy ta  uchwałę czy będą im wypowiadane 
umowy tym nauczycielom z tymi specjalnościami?
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Pani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – nie, nie będą ci nauczyciele pracują na etatach, 
jako nauczyciele mianowani, czyli nie można im wypowiedzieć warunków są nauczycielami i maja 
dodatkowe obowiązki im się powierza obowiązki 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  nie  ma  w  naszej  gminie  takiego  przypadku,  że  ten 
nauczyciel..

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – znaczy w tej chwili w tej chwili funkcjonuje to 
w przedszkolu u Pani Franczuk tam są nauczyciele pracujący w zespole wczesnego wspomagania 
z tym, że tez nie wiadomo skąd się wzięło, że pracują 20 godzin i nie ma tego niegdzie w żadnej 
uchwale.

Pani  Barbara  Franczuk Dyrektor  Przedszkola -  …  ja  korzystała  też  w  tamtym  roku  z 
interpretacji Pana Mecenasa i Pan Mecenas ustalił pensum 20 godzin

Przewodnicząca Rady Miejskiej – i co teraz z taką osoba, jeśli podejmiemy tą uchwałę będzie 
Pani musiała zmienić pensum

Pani  Barbara  Franczuk Dyrektor  Przedszkola –  akurat  u  mnie  nie  ma  problemu,  bo  w 
czerwcu  zawieram  nowe  umowy..zatrudniam  od  września  do  końca  czerwca,  bo  ja  jestem 
placówką inną i funkcjonuje inaczej niż szkołę

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –ta  uchwała  będzie  obowiązywała  od  1  września,  więc 
przedszkole będzie miało jasność, bo będzie zawierała nowe umowy na nowych warunkach a ja 
dalej będę się upierała, że jednak są w naszej gminie specjaliści, którzy maja w tej chwili pensum 
20 godzin i to jest ich podstawowe pensum i oni nie mają tych 18 jak normalny nauczyciel, co z 
takimi osobami?

Pani Burmistrz – to już dyrektorzy będą podejmować decyzje. Uchwała Rady jakby uporządkuje 
stan, który jest różny w różnych szkołach.. po podjęciu tej uchwały dyrektorzy szkół będą musieli 
dostosować nowych nauczycieli do obowiązujących przepisów, ale to już jest sprawa dyrektorów

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale Pani Burmistrz ale to my podejmujemy decyzje i chcę 
wiedzieć,  że  podejmę  ją  słuszną  ponieważ  są  osoby  które  maja  etat  20  godzin  to  jest  ich 
podstawowy  etat  w  momencie  gdy  Rada  podejmie  uchwałę  trzeba  będzie  tym  osobą 
wypowiedzieć umowy mogą się nie zgodzić na nowe i będziemy mieli problem 

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – ja mam opinię prawną może ona cos naświetli, 
nauczyciele pełniący obowiązki pedagogów… jak nauczyciele z pensum 18 natomiast w stosunku 
do pedagogów, logopedów zatrudnionych, jako specjaliści..będzie miał zastosowanie przepis art. 
42 ust. 7 punkt 3 Karty Nauczycieli większość tych nauczycieli pełniących te funkcje 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani mnie nie zrozumiała a co z tymi, co mają goły etat 20 
godzin w tej chwili 
Pani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – będą prowadzili dalej ten etat tylko od będzie 
wynosił 18 godzin 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –   czy  są  jeszcze  jakieś  wnioski  lub  uwagi?  Kto  jest  za 
podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym druk nr 8? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 9
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Przeciw - 0
Wstrzymało się - 6
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 332/2009
w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

szkół niewymienionych w art. 42 ust. 7, pkt. 3 ustawy – Karta Nauczyciela oraz w sprawie 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 9 w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 
oznaczonej numerem 1238/6 położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno. Proszę 
Komisje o opinie

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  dziękuję, czy są jakieś uwagi? Nie widzę, kto jest za 
podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym druk nr 9? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 333/2009
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej oznaczonej numerem 1238/6 położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta 
Węgorzyno 
(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  druk nr 10 jest to projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Agencji Nieruchomości Rolnych 
nieruchomości stanowiących drogi. Proszę Komisje o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  dziękuję, czy są jakieś uwagi lub wnioski? Nie widzę. Kto 
jest za podjęciem uchwały o treści jak jest na druku nr 10? Kto jest za proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 334/2009
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w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Agencji 
Nieruchomości Rolnych nieruchomości stanowiących drogi 
(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  kolejny projekt uchwały jest na druku nr 11 a dotyczy 
zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie gminy Węgorzyno. Proszę Komisje o 
opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  są jakieś uwagi lub wnioski? Nie widzę kto jest za 
podjęciem uchwały na druku nr 11? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 335/2009
w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie gminy Węgorzyno
(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  przechodzimy do kolejnego punktu druku nr 12 w sprawie 
pozbawienia drogi gminnej położonej na terenie gminy Węgorzyno dotychczasowej kategorii. 
Proszę Komisje o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  czy są jakieś wnioski? Nie widzę przechodzimy do 
głosowania kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druku nr 12? Kto jest za proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 336/2009
w sprawie pozbawienia drogi gminnej położonej na terenie gminy Węgorzyno 
dotychczasowej kategorii
(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  kolejny projekt uchwały w sprawie skargi na działania 
Burmistrza Węgorzyna druk nr 13. Tak jak w uzasadnieniu jest mowa, że otrzymałam 
telefoniczną informację, że prawdopodobnie uchwały podjęte na sesji nadzwyczajnej zostaną 
unieważnione chciałabym potwierdzić tą informację rozstrzygnięciami nadzorczymi. W dniu 
wczorajszym wpłynęły do Biura Rady od Wojewody Zachodniopomorskiego rozstrzygnięcie 
nadzorcze rozstrzygające nieważność w kolejności uchwały nr XXIX/315/2009 Rady Miejskiej w 
Węgorzynie z 20 marca w sprawie skargi dotyczącej działań Burmistrz, kolejne rozstrzygnięcie 
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dotyczy uchwały nr XXIX/316/2009 Rady Miejskiej w Węgorzynie z 20 marca w sprawie skargi 
dotyczącej działań Burmistrza, kolejna uchwała nr XXIX/317/2009 Rady Miejskiej w 
Węgorzynie z 20 marca w sprawie zobowiązania Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz kolejne 
ostatnie uchwała nr XXIX/318/2009 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 20 marca w sprawie 
kierunków działania Burmistrza Węgorzyna w zakresie zgodnego z prawem trybu 
przeprowadzenia postępowania przy obsadzie stanowiska dyrektora Szkoły Podstawowej w 
Runowie Pomorskim. Jeśli Państwo radni zadecydują, że chcieliby znać uzasadnienie takiego 
rozstrzygnięcia przeczytam, ponieważ nie jestem wstanie go streścić gdyż otrzymaliśmy je 
wczoraj. Ja mogę tylko powiedzieć informację, jaką otrzymałam telefonicznie i ona jest tu 
najprawdopodobniej powielona w rozmowie telefonicznej nadzór stwierdził, że do porządku sesji 
nadzwyczajnej nie były dołączone projekty uchwał. Wojewoda zwrócił się na wniosek Pani 
Burmistrz, ponieważ Pani Burmistrz zaskarżyła wnioskowała o stwierdzeniu nieważności tych 
uchwał tłumaczenia, że na czas zwoływania projektów uchwał nie było, ponieważ to była sesja 
nadzwyczajna omówienia sytuacji a wnioski o uchwałach zrodziły się podczas dyskusji, więc nie 
było można dołączyć do porządku obrad, bo wcześniej one nie istniały..niestety dla Wojewody 
nie było wystarczające uzasadnienie i stwierdził rozstrzygnięciem nadzorczym. Ogłaszam 10 
minut przerwy

- 10 minut przerwy –

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  jesteśmy przy druku nr 13 czy są jakieś wnioski lub pytania 
radnych? Jest to projekt uchwały przygotowany w tej samej treści jaka była na sesji 
nadzwyczajnej, jeśli nie ma przegłosowujemy kto jest z podjęciem uchwały jak mówi o tym druk 
nr 13? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 2
Wstrzymało się - 3
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 337/2009
w sprawie skargi na działania Burmistrza Węgorzyna
(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  kolejny projekt uchwały na druku nr 14 w sprawie skargi na 
działania Burmistrza Węgorzyna. Czy są jakieś pytania? Sytuacja jest taka sama jak w poprzedniej 
uchwale. Jeśli nie ma przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o 
tym druk nr 14? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 1
Wstrzymało się - 4
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 338/2009
w sprawie skargi na działania Burmistrza Węgorzyna
(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejna uchwała na druku nr 15 w sprawie zobowiązania 
Przewodniczącej Rady Miejskiej w Węgorzynie. Czy są jakieś wnioski lub uwagi? Nie ma kto jest 
za podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym druk nr 15? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
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Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 4
Wstrzymało się - 1
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 339/2009
w sprawie zobowiązania Przewodniczącej Rady Miejskiej w Węgorzynie
(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały w sprawie 
kierunków działania Burmistrza Węgorzyna w zakresie zgodnego z prawem trybu 
przeprowadzenia postępowania przy obsadzie stanowiska dyrektora Szkoły Podstawowej w 
Runowie Pomorskim druk nr 16. Czy są jakieś wnioski lub uwagi? Nie widzę. Kto jest za 
podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym druk nr 16? Kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 5
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 340/2009
w sprawie kierunków działania Burmistrza Węgorzyna w zakresie zgodnego z prawem 
trybu przeprowadzenia postępowania przy obsadzie stanowiska dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Runowie Pomorskim
(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 16 a jest to projekt 
uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009. Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz – w związku z jubileuszem 150 lat Runowa, który będzie obchodzony 6-7 
czerwca wystąpiłam do fundacji polsko niemieckiej o dofinansowanie i w związku z tym, że w 
programie jest przyjęcie byłych mieszkańców Runowa Pomorskiego i udział naszej gminy w 
partnerstwie i otrzymaliśmy 10.000 środki zostaną przeznaczone na tłumacza na wyżywienie, 
hotel i wydanie albumu upamiętniającego i na te wydatki są przeznaczone te pieniądze

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  są jakieś pytania lub wnioski? Nie ma. Przechodzimy do 
głosowania kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 16 a? kto jest za proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3
Uchwała został podjęta

Uchwała nr 341/2009
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009
(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wyczerpaliśmy punkt 4 przechodzimy do 5 rozpatrzenie 
sprawozdania Burmistrza Węgorzyna z wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za rok 2008. 
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Przedstawienie Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii dotyczącej 
sprawozdania Burmistrz Węgorzyna z wykonania budżetu za 2008 wpłynęło do Biura Rady w 
dniu, 27 czyli w poniedziałek (odczytanie uchwały nr XLII/168/2009). Przechodzimy do 
przedstawienia opinii stałych Komisji Rady Miejskiej wypracowane na posiedzeniach Komisji 
druk nr 17 radni mieli przesłane można było się zapoznać z treścią. May również opinię Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej z posiedzenia wspólnego z Komisją Społeczno – Oświatową dnia 27 
kwietnia 2009 roku Państwo nie mieli przesłane, bo komisja była kilka dni temu, ale Państwo 
macie kserokopie tej opinii rozdane czy Wysoka Rada chciałaby, aby treść tej opinii była 
odczytana? Przewodniczący Komisji bardzo proszę

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – …nie będę czytał opinii 
ale chciałbym najważniejsze momenty powiedzieć. Komisje zapoznały się ze sprawozdaniem 
Burmistrza Węgorzyna z wykonania budżetu Gminy Węgorzyno, za 2008 (Przewodniczący 
analizował sprawozdanie z wykonania budżetu na podstawie opinii Komisji) Komisja Budżetowo 
Gospodarcza pozytywnie opiniuje Sprawozdanie Burmistrza Węgorzyna z wykonania budżetu 
Gminy za rok 2008.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, przechodzimy do kolejnego punktu w tym dziale 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bądź nie udzielenia, Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz - Wysoka Rado, przed głosowaniem absolutorium chciałabym podsumować rok 
2008. Przedłożyłam Radzie sprawozdanie z wykonania budżetu 2008, z realizacji uchwał za 2008 
oraz z  pracy  Urzędu.  Są  to  podstawowe dokumenty  do  oceny  pracy  burmistrza  i  udzielenia 
absolutorium. Budżet wykonanie dochodów i wydatków oceniła Komisja Rewizyjna i wystąpiła z 
wnioskiem  o  udzielenie  absolutorium,  również  RIO  wydała  pozytywna  opinię.  Ogólnie  ten 
budżet oceniam wysoko, bo wszystkie planowane dochody wykonano, celowo nie sprzedałam 
udziałów w Bioetanolu,  bo nie  było takiej  potrzeby,  dochody nie  były  zagrożone.  Dochody 
własne przekroczyły  kwotę  7  milionów i  wynoszą  39  %  w strukturze  dochodów (więcej  od 
subwencji ogólnej). Stosujemy łagodną politykę podatkową ( podatki są uchwalanie wg stawek 
poniżej górnych stawek, podwyżka o inflację). Wydatki zrealizowano, chociaż pod koniec roku, w 
związku z nadciągającym kryzysem dokonano ograniczeń. Wypracowano nadwyżkę ponad 1.200 
tysięcy do podziału na rok następny. Wskaźnik zadłużenia gminy wynosi ponad 17 % i jest niski 
w stosunku do obowiązującego progu ( nie może przekroczyć 60 % wykonanych dochodów), co 
ma  znaczenie  przy  realizacji  kosztownych  inwestycji  wymagających  zaciągania  kredytów. 
Spłacono  ok.  800  tysięcy  zobowiązań  tytułem  kredytów  i  pożyczek  (głównie  gimnazjum). 
Wzrasta dochód na jednego mieszkańca, za 2008 wyniósł prawie 1000 zł. Umorzenia podatków - 
niskie. Obsługa mieszkańców przez podstawową jednostkę - Urząd - kolejny rok jest realizowana 
bez zwiększania etatów (32). Wzrasta zatrudnienie bezrobotnych w ramach programów, co jest 
dodatkowym zadaniem urzędu, przybywa świetlic wiejskich, zmiany ustaw nakładają na gminy 
nowe zadania. Z ważniejszych zadań to przejęcie przez urząd eksploatację kotłowni (w tym 5 
palaczy) , co pozwoliło zaoszczędzić na kosztach obsługi. Dzięki temu, przy dużym wzroście cen 
węgla koszty ciepłownictwa wyniosły ponad 384 tysiące, a dochody ponad 389 tysiące. Za rok 
2008 gmina nie dopłaciła do ciepłownictwa. Wzrasta ilość wydawanych decyzji, postanowień i 
zaświadczeń, przy takiej skali sporadyczne skargi mieszkańców świadczą jednak o dobrej pracy 
urzędu. Wzrasta ilość uchwał ( 143) kierowanych i uchwalanych przez Radę. Realizacja uchwał, 
szczególnie  majątkowych  to  kilkumiesięczny  proces  administracyjny,  kończący  się  aktem 
notarialnym.  Pozytywnie  oceniam  efekty  utworzenia  bazy  majątku  gminnego,  obrót  tym 
majątkiem  (oferta  zbycia)  oraz  pozyskanie  nowych  nieruchomości.  Sprzedaż  nieruchomości 
przekroczyła wartość 426 tysięcy Powołałam zespół do przejęcia nieruchomości z ANR, zespół 
na bieżąco monitoruje co gmina może przejąć, praca zespołu przyniosła efekty przy załatwianiu 
działek z Agencji pod place zabaw do PROW-u. Wydział Nieruchomości przystąpił do regulacji 
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stanu  władania  na  terenie  miasta  i  porządkowania  niektórych  zagmatwanych  od  lat  spraw 
własności  (  uporządkowano  kwartał  Podgórna,  w  kolejności  osiedle  40  lecia).  Wykonano 
podziały w wyniku których pozyskano atrakcyjne tereny w centrum miasta, część już sprzedana. 
Pozytywnie  oceniam stan  oświaty  .  Mimo niżu  demograficznego  utrzymano  szkoły  z  filiami 
Sielsko, Mieszewo. Do subwencji oświatowej z budżetu gminy dopłacono do utrzymania szkół 
( płace, wydatki bieżące, remonty) ponad 400 tysięcy, jest to wzrost w stosunku do roku 2007 
(  było  203  tysiące).  Wykonano  w  szkołach  remonty  ,korzystając  z  dofinansowania  MEN-u. 
Oddano nowe gimnazjum. W gimnazjum rozpoczęło działalność liceum wieczorowe, wspieram 
powstanie  liceum  dziennego  .  Opracowano  wnioski  na  punkty  przedszkolne  w  Sielsku, 
Mieszewie, Cieszynie. W Gimnazjum dyrektorowi przedłużyłam kontrakt, w szkole podstawowej 
w Węgorzynie przeprowadzono konkurs i jest nowy dyrektor. Opracowano wnioski na punkty 
przedszkolne w Mieszewie,  Sielsku,  Cieszynie.  To był rok przełomowy dla  sportu gminnego, 
stowarzyszenie  Sparta  otrzymało  nową  siedzibę  oraz  osiągnęło  dobrą  pozycję  w  V  lidze. 
Podsumowanie  inwestycji  ;  zakończono  inwestycje  z  poprzednich  lat;  budowa  gimnazjum, 
adaptacja  OSP  Zwierzynek,  budowa  wodociągu  Wiewiecko  .  Wykonano  nowe  inwestycje; 
budowa oświetlenia w Cieszynie, Chwarstnie , Runowo zakończenie w kwietniu. Przygotowano 
dokumentację dla nowych inwestycji ORLIK, termomodernizacja obiektów; szkoły, przedszkole, 
świetlice, biblioteka)  przebudowa drogi w Sielsku, Gardnie ; uzyskano pozwolenia  na budowę 
bądź  zgłoszenia  robót  oraz  złożono  wnioski  o  dofinansowanie.  Inwestycje  kontynuowane; 
Aglomeracja I etap zakończono projektowanie( zwiększono zakres projektowania o dodatkowe 
tereny pod budownictwo tj.  ogrody działkowe w kierunku Drawska).  Natomiast przebudowa 
oczyszczalni  ścieków  wykonano  aktualizację  i  przygotowano  inwestycję  do  wizyty  studyjnej 
przedstawiciela  Funduszu  Norweskiego.  Gmina  otrzymała  zawiadomienie  z  NFOŚiGW  z 
Warszawy  o  skierowaniu  zadania  do  dofinansowania.  Planowane  na  2008  rok  inwestycje 
wykonano  w  93  %  .  (po  odjęciu  od  planu  oczyszczalni  ścieków).  Inwestorzy  zewnętrzni; 
Gazyfikacja  gminy  -  uzgodnienia  z  inwestorem  i  Marszałkiem  w  sprawie  dofinansowania 
inwestycji w ramach RPO. Budowa obwodnicy II etap; urząd doprowadził do sprzedaży ostatniej 
działki blokującej inwestycję. Budowa bloku 24 rodzinnego (mieszkania na własność) - inwestor 
przygotował  inwestycję.  Budowa  kompleksu  rekreacyjno-mieszkaniowego  w  Węgorzynku  ; 
inwestor uzgodnił założenia i podpisano porozumienie. Pozyskano dwie pracownie internetowe 
w ramach programu Internet  na  wsi  dla  OSP Zwierzynek  i  Sielsko,  pozyskano fundusze  na 
projekty dla OSP Sielsko, Runowo, Węgorzyno. Opracowano Plany Odnowy Miejscowości dla 
pozyskania funduszy i złożono wniosek do PROW -u na 23 place zabaw. Dobre efekty przynosi 
konkurs  "Aktywne sołectwo",  ponieważ sołectwa w coraz większym stopniu  się  angażują  na 
rzecz swoich miejscowości.   Dobrze oceniam współpracę z sołtysami i radami sołeckimi,  ich 
zaangażowanie  w przygotowanie  i  udział  w imprezach  lokalnych  i  ponadlokalnych.  Jesteśmy 
dobrze  przygotowani  do  wprowadzenia  funduszy  sołeckich,  ponieważ  nasze  rady  sołeckie 
dysponują funduszem od lat. Podsumowując rok 2008 stwierdzam, że Burmistrz oraz kierownicy 
wydziałów urzędu i kierownicy jednostek dołożyli starań, aby budżet 2008 wykonać jak najlepiej, 
osiągając wiele korzyści dla mieszkańców gminy a teraz jest ocena w Państwa rękach

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jesteśmy w punkcie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 
bądź nie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za 2008 
rok na druku nr 18 mamy projekt uchwały w tej sprawie mamy również wniosek Komisji 
Rewizyjnej. Bardzo proszę Przewodniczącą Komisji o przedstawienie tego wniosku

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Kwiatkowska – wniosek Komisji  Rewizyjnej  Rady 
Miejskiej  w Węgorzynie w sprawie udzielenia  Burmistrzowi Węgorzyna absolutorium z tytułu 
wykonania  budżetu  gminy  za  rok 2008  Komisja  Rewizyjna  Rady Miejskiej  w Węgorzynie  na 
posiedzeniu w dniu 08 i 16 kwietnia 2008 roku dokonała oceny wykonania budżetu gminy za rok 
2008 i ustaliła, że na dzień 31 grudnia 2008 roku powstały zobowiązania wymagalne na kwotę 
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łączną  10.621,47  zł  w  tym:  Urząd  Miejski  -  9.235,45  zł,  Szkoła  Podstawowa  w  Runowie 
Pomorskim  -1.016,00  zł,  Gimnazjum  –  370,02.  Komisja  Rewizyjna  w  przedłożonym 
sprawozdaniu  nie  dopatrzyła  się  przekroczeń  w  przyjętym  przez  Radę  Miejska  planem 
budżetowym  na  2008  rok  i  w  związku  z  tym:  pozytywnie  opiniuje  z  ww.  zastrzeżeniami 
wykonanie budżetu za rok 2008, przedkłada wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za rok 2008
Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję nad wykonaniem budżetu za 2008 rok, 
przegłosowaniem jeśli radni mają pytania, proszę radna Kamińska 

Radna Kamińska – ja będę się trzymała tego co mówiłam i na rewizyjnej wspólnych komisjach 
jest  wypisane  23  inwestycje  które  były  tu  jest  napisane  realizacja  zadań  za  2008  rok  i  jak 
zaczęliśmy wymieniać plusiki i minusiki okazało się, że z 23 inwestycji które są zostały zrobione 6 
więc  może  to  co  mi  się  tak  najbardziej  utkwiło  to,  to,  że  brak  realizacji  wodociągu  w 
miejscowościach gdzie nie mamy wody i Kąkolewice, Lesięcin cały czas żeśmy o to wnioskowali 
są robione inne zadania natomiast podstawowa jakim jest woda nie jest robione cały czas jest na 
tłumaczone nie dostaliśmy środków zewnętrznych więc nie będziemy robić z całym szacunkiem 
dzielimy nadwyżki na inne rzeczy i uśmiecham się, ale boli mnie to, że na straż dajemy natomiast 
wody jak nie było tak nie ma dalej. Straż jest potrzebna, ale uważam, że wiele zadań można było 
zrobić, bo woda to jest już tak podstawowa rzecz, że to nie ma, o czym rozmawiać to jest jedna 
sprawa. Druga sprawa to jest Runowo Pani nie uwzględniła tego, ale ja uważam to co tam się 
działo to nazwę skandalem rocznym w ogóle w kraju skandal, bo jak się potem wyemitowało na 
Polskę ten program tutaj ja wiem rubryczki się zgadzają dzięki Pani Eli z całym szacunkiem, więc 
Pani Ela, że w tym budżecie zgadzają się te rubryczki ma największe zasługi natomiast co do 
strony innej mam zastrzeżenia nie tak to powinno być robione ni w tym kierunku dobrze, że 30 
uchwał było żeby ten budżet naprostować.

Radny Mazuro – to moje sprawozdanie,  jako Przewodniczącego Komisji  było takie  suche i 
kończyło się  konkluzja  żeby przyjąć  sprawozdanie  z wykonania  budżetu,  ale  w dyskusji  chcę 
powiedzieć, że nie, jako zarzut, ale ten rok to my naprawdę ciężkie sesje mieli i sołtysi i goście 
zaproszenie widzieli, że czasem było gorąco na tych sesjach rok jest zakończony i sprawozdanie 
jest pozytywne ale w trakcie roku mieliśmy różne babole takie jak PUWiS,  dochodziliśmy do 
jakiegoś  konsensusu  ustalaliśmy  jakieś  uchwały  ale  było  to  tworzone  tak  w  bałaganie  nie 
dopracowane  to  było.  Pomnik  w  Mieszewie  przyjmujemy  darowiznę  oddajemy,  problem  w 
Gimnazjum inwestycja sztandarowa prosiliśmy o różne uwagi szczególnie dotyczące drogi,  nie 
posłuchaliśmy się  radnych tej  drogi  nie  zrobiliśmy teraz nie  będziemy się  bić,  drogi  walić  w 
zamian musieliśmy zrobić tą zatoczkę dzieci muszą dalej chodzić. Droga w Sielsku nie otrzymała 
tej schetynówki to leci temat też temat trzeba było zrobić. Jedno to pocieszające, bo na korytarzu 
usłyszałem wreszcie Pani Burmistrz rozstrzygnęła ten konkurs na dyrektora w Runowie i dzisiaj 
na sesji potwierdziła, ze jest nowy dyrektor szkoda, że się to tak ciężko tworzyło. Chce na koniec 
powiedzieć, że myślę, że Pani Burmistrz zacznie rozmawiać nie mówić do nas tylko rozmawiać, 
bo nie celem naszym jest robić tu zadymy czasami trzeba wysługach podjąć decyzję swoją, ale 
wysłuchać. Będę głosował za udzieleniem absolutorium i myślę, że dotrzyma Pani tych słów, co 
Pani powiedziała i dziękuję za wysłuchanie

Pani Burmistrz – proszę Państwa chciałabym się ustosunkować do tych wypowiedzi Pani radna 
Lesięcin Kąkolewice tak to jest ważna inwestycja, ale realizacja tych wodociągów nie wynika z 
mojej złej woli ale tego zadania nie ma w budżecie Bi żeśmy go nie zaplanowali.. Szkoła Runowo 
to  chciałabym aby  radni  rozdzielali  czas  Runowo  to  jest  czas  2009  a  prace  moją  oceniacie 
Państwo za 2008 a do grudnia 2008 była powołana Pani dyrektor na 6 miesięcy. Natomiast, jeśli 
chodzi o wypowiedź Pana Przewodniczącego dotyczącego Gimnazjum.. powiem Państwu, że ja 
się bardzo długo wahałam robić to czy nie i dzisiaj jestem zadowolona, że tego nie zrobiłam a 
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dlaczego niech Państwo idą na dziedziniec Szkoły Podstawowej i niech Państwo zobaczą, co się 
tam dzieje była koncepcja na początku, ze jest przejazd od Grunwaldzkiej pod łącznikiem do 
Kościuszki i dzisiaj mamy sytuację, ze dyrektora musi taśmą i pachołkami wygrodzić dziedziniec 
szkoły, bo mamy drogę przelotową przez dziedziniec szkoły i jak ja bym jeszcze obniżyła łącznik 
to by jeździły tam samochody ciężarowe, w ogóle był zły pomysł zrobienia pod łącznikiem drogi 
publicznej. Na Komisji czasem się wykłócamy o różne stanowiska, ale to są kłótnie w dobrym 
znaczeniu,  bo  wszystkie  uchwały,  które  Państwu  przedkładam  przechodzą,  wyraz  dobrej 
współpracy,  mimo,  że  jesteśmy  na  różnych  stanowiskach.  Mieszkańcy  postrzegają  nas,  że 
jesteśmy skłóceni ja uważam, że nie powinno się tak oceniać po prostu ciężko dochodzimy do 
konsensusu ale  ostatecznie  Rada uchwały  przyjmuje  i  tak  współpracuje  samorząd  podejmuje 
uchwały, dziękuję
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja tez się chciałam odnieść do sprawozdania za 2008 rok ale 
tylko chcę poruszyć kilka kwestii to co Pani Burmistrz mówiła drogi pod łącznikiem gimnazjum 
w  budżecie  mieliśmy  zaplanowane  15  tys.  na  wykonanie  węzła  komunikacyjnego  byłoby  to 
zrobione  niestety  Pani  te  pieniądze  oddała  na  rozbiórkę  tego  przedszkola  a  miało  być  za 
pozyskane materiały. Druga sprawa dotyczy inwestycji tej naszej sztandarowej  niestety wydaliśmy 
dużo więcej  pieniędzy niż trzeba było. Gimnazjum było otwarte we wrześniu ubiegłego roku 
natomiast  do  użytkowania  nie  było  dopuszczone  było  warunkowo  ponieważ  byłby  różne 
wytyczne i zakwestionowane przez inspekcję usterki te usterki były kilkanaście razy naprawiane 
wręcz marnotrawstwo widziałam na własne oczy nowe kafelki zbijane ze ścian spadające bo jakiś 
tam metrów znowu nie przewidziano, po prostu budynek nowy a musiał być już remontowany. 
To się tyczy również innych inwestycji,  które przez kilkanaście kadencji robiliśmy to aż wstyd 
podawać je jako przykład dobrych inwestycji. Na podsumowanie mam taka opinię o wykonaniu 
budżetu, że jest przejadany więcej wkładamy, uwagi poświęcamy dla imprez dla konsumpcyjnych 
spraw niż dla inwestycji.  Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Mamy 
wniosek Komisji  Rewizyjnej  o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Węgorzyna z wykonania 
budżetu za rok 2008 i  ten wniosek poddaje pod głosowanie.  Kto jest za wnioskiem Komisji 
Rewizyjnej o udzieleniu Pani Burmistrz absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok 
proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 2
Wstrzymało się - 4
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do przegłosowania uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Węgorzyna. Kto jest za podjęciem uchwały o udzieleniu? 
Kto jest za proszę o podniesienie ręki
 Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 2
Wstrzymało się - 4
Uchwała został podjęta

Uchwała Nr XXXI/342/2009
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Węgorzyna

(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej – uchwała  została  podjęta,  gratuluje  Pani  Burmistrz. 
Przechodzimy  do  kolejnego  punktu  odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na 
interpelacje złożone na poprzednich sesjach proszę Pani Burmistrz.
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Pani Burmistrz – Pan radny Kłosiński naprawa drogi ul. Kościuszki tak tam faktycznie już sam 
Pan Bernacki mówił, że ta droga musi być remontowana przekażemy do Zarządu, bo to jest 
droga powiatowa. Runowo, więc poręcze jak zrobimy te poręcza to one zaraz giną 

Radna Kamińska – ale chodzi o ten most przy młynie 

Pani Burmistrz – dobrze to też przekażemy do dyrektora Bernackiego. Pan radny Cierpisz plaże 
na sezon oczywiście, jak co roku będą wystawione pojemniki to oczywiście plaże w Cieszynie w 
Węgorzynie tutaj Pan radny pytał o plaże na Okrzei nie wiem jak było w tamtym roku czy były 
pojemniki Pani sołtys?

Sołtys Mieszewa – ja miałam worki i dzwoniłam do Pana prezesa i powiedział, że jeżeli sobie 
wystawiłam to powinnam je posprzątać 

Pani Burmistrz – bo tu jest taki problem, że ta plaża nie należy do gminy ona jest na terenie 
Nadleśnictwa ja wystąpiłam z wnioskiem o przekazanie gminie i sprawa utknęła, więc na pewno 
kosze będą. Proszę Państwa widziałam, że niektórzy sołtysi zrobili taki kosz zbity z desek i te 
worki się wkłada żeby zwierzęta te worki nie rozrywały. Pan radny Hlib droga na kolonie. Pan 
radny  Szymko  droga  na  kolonie  zachód  jest  petycja  tych  mieszkańców  o  wykonanie  plan 
wykonania remontów na ten rok macie Państwo w informacji o drogach i jest tam 100.000 już 
jest  podpisana  umowa także  drogi  po  kolei  będziemy naprawiać.  Pan radny  Szymko Mielno 
wysypisko przy jałownikach ustalimy, kto jest właścicielem akcja posesja już była w kilku wsiach, 
więc na pewno jest to odnotowane Strażnik jest na zwolnieniu lekarskim jak wróci będzie się tym 
dalej  zajmował. Cmentarze już wspominałam, że w tym roku był  przetarg na cmentarze i  w 
nowej umowie mamy zapisane, że mają być alejki przy cmentarzach w tym roku chyba Sielsko ma 
wykonać, jeżeli nie ma tablic to będą nowe tablice i tylko może te drzewka nich sobie sadzą, bo to 
ładnie  wygląda.  Pan  radny  Kołodyński  krzyżówka  na  Strzelecką  na  razie  tam jest  położony 
chodni a to jest droga krajowa, więc nie zrobią nam wszystkiego albo nie otrzymamy materiałów 
na  wszystkie  drogi  w tym roku  zrobili  Strzelecką  i  zrobią  na  Wiewiecku,  Ginawa te  punkty 
świetlne  natomiast  jest  to  uzgodnione  z  Panem Chachułą,  który  ma nasz teren pamięta  i  na 
przyszły rok może dostaniemy materiał. Okienka radnych to już Pani Sekretarz nad tym pracuje 
mieliśmy zrobić na tą sesję, ale nie zdążyliśmy wszystkie są porządkowane. Przegląd hydrantu 
wiem, że były przeglądane w tamtym roku na pewno powtórzymy w tym roku, bo to jest bardzo 
ważne  i  takie  przeglądy  musza  się  odbywać  systematycznie.  Budowa  remizy  zmiana  nazwy 
powróci  sprawa  na  Komisję,  bo  musimy  cos  w  końcu  postanowić.  Wczoraj  dostałam  od 
Komendy Wojewódzkiej Policji odpowiedź na moją propozycję czy oni wchodzą w ten układ, że 
oddadzą gminie ten budynek posterunku a będą partycypować w kosztach budowy nowej remizy, 
więc odpowiedział Komendant, że oni składają zapotrzebowanie tylko na jedyne 40 m napisał, że 
potrzebują jakieś pokoiki i jeden mały magazynek i chcą się rozliczyć z gmina bezgotówkowo 
dostaną  te  40  m  a  oddają  na  budynek  przy  Runowskiej  przedstawię  Komisji,  jaką  decyzje 
podejmiemy. Jest taka sugestia Pana Komendanta żeby kupić Panu Szprochowi to mieszkanie 
przez gminę wyprowadzić go stamtąd i remont tych pomieszczeń, bo on ma mieszkanie około 
100 metrów, więc to tez byłoby bardzo dobre rozwiązanie nie budować nowej tylko remontować 
obecna ja przedstawię dane będzie Policja będą strażacy i myślę, że rozstrzygniemy ostatecznie. 
Pani Przewodnicząca lokal na Kopernika mamy dwie decyzje Nadzoru Powiatowego na obiekt 
przy ulicy Kopernika jedna decyzja z rygorem natychmiastowej wykonalności to jest usunięcie z 
korytarza  szafek,  mebli,  uzupełnienie  gaśnic  i  zamurowanie  wejścia  do  kotłowni  od  strony 
korytarza  mieszkańców  to  już  praktycznie  zostało  wykonane,  bo  administrator  miał  dzisiaj 
przemurować drzwi.  Druga decyzja to dotyczy wykonania ekspertyzy technicznej  budynku na 
Kopernika 11 mamy wskazane ekspertów z listy Wojewody Pan Romańczyk z nimi rozmawiał po 
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weekendzie majowym dwóch ekspertów przyjedzie i teraz jest kwestia zasad znicza, jaka będzie 
ekspertyza  wiemy,  że  budynek  osiada  są  liczne  pęknięcia  wiec  Pani  Inspektor  zabroniła 
dokonywać  wymiany  dachu.  Do  20  czerwca  mamy  mieć  ekspertyzę  i  wtedy  sprawa  się 
rozstrzygnie, jeżeli będzie pozytywna to robimy remont dachu, jeżeli będzie negatywna to będzie 
duży problem i  dzisiaj  nie  będę dywagować,  co będzie  po prostu będzie  czas podejmowania 
decyzji.  Sprawa operatora zorganizuje spotkanie mieszkańców z operatorem tutaj przyjmuje ta 
sugestie Pani Przewodniczącej. Woda, jeżeli nie ma sygnałów to znaczy, że woda jest dobra i tutaj 
te przykłady, co Pani Przewodnicząca mówiła to zostało to już dawno załatwione.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  przechodzimy  do  wolne  wnioski  i  komunikaty  proszę 
bardzo, proszę Pani sołtys

Sołtys Sławska – ja chciałam pogratulować Pani Burmistrz.. proszę Państwa pewnie większość 
już wie chciałam was zaprosić Wysoką Radę wszystkich sołtysów, mieszkańców, kto jest niech 
przyjdzie 6-7 czerwca. Proszę Państwa tutaj z radnym Kalicińskim z Panem Sitańskim zrobiliśmy 
już bardzo dużo powiem może co będzie czemu 150 lat Runowa a nie inna data ale akurat tak to 
wychodzi po prostu powstawała koncepcja budowy kolei i kiedyś też byli radni i nie zgodzili się 
na budowę kolei przez Węgorzyno bo były piękne kamienice będzie jechał kopciuch będzie im 
kopcił,  krowy  będą  dawać  mleko,  będą  musieli  oddać  swoje  pola  takie  właśnie  kiedyś  było 
myślenie i wyszło na to, że budowa będzie między Runowem wsią a Węgorzynem. Jak pociąg 
naładował się  pełno węgla  to musiał  się  zatrzymać i  nawojować się  w pewnym momencie  i 
wypadło tu gdzie jest teraz Runowo została wybudowana stacja i budynek do obsługi i cała stacja 
była przebudowana kilkakrotnie i  na tą datę były ściągnięte materiały i  przetłumaczone,  czyli 
powstanie Runowa było 1 czerwca 1859. Co będzie może tak pokrótce Państwu nakreśl kolej się 
angażuje myślę,  że impreza się uda będzie zamknięta ulica Kolejowa, będziemy mieli  ochronę 
straży, ochronę policji, będzie chór orkiestra dęta kolejowa coś, czego nie ma coś, co będzie u nas 
a to jest rzadko za to ja nie płacę za to kolej płaci staraliśmy się takie rzeczy zorganizować gdzie 
się zobaczy z ciekawością, będą drezyny takie pchane zrobimy wyścigi będzie wystawa, będzie 
wydana broszura, będzie dużo atrakcji dla dzieci, przyjeżdżają kateringi i za to nie płacimy i cieszę 
się, że Pani Burmistrz nam pomaga dziękuję i zapraszam

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bardzo proszę

Pan Stanisław Staros –  Pani  Burmistrz  mam takie  pytanie  a  mianowicie  już  raz  z  Panem 
Romańczykiem  miałem  wojnę  i  on  mnie  straszy,  że  my  pójdziemy  na  kontenery  on  jako 
pracownik..jak Pani określiłaś nie, jak ekspertyza nie wyjdzie gdzie my pójdziemy na ulicę trzeba 
było myśleć 10 czy 20 lat temu..nic nie było robione jak gmina robiła, co roku coś po troszeczkę 
a teraz jak się wali, pali to jest najlepiej pozbyć się ludzi i wszystko i trzecie Pani buduje budynek 
tak zgadzam się dla bogatych, bo mnie na pewno nie strąć powiedz mi Pani Burmistrz gdzie jest 
jakiś plac wolny żeby postawić budynek tu w Węgorzynie nie ma wszystko posprzedawane od a 
do  z  jest  wszystko  sprzedane  tylko  te  działki  na  Drawskiej  budowlane  Pani  Burmistrz  jest 
wszystko sprzedane ten plac za gminą też ktoś go wykupił..tak na wioskę może w Połchowie 
może tak

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ja  w  kwestiach  formalnych  przypominam,  że  jutro  jest 
ostatni dzień składania oświadczeń majątkowych przez radnych. Chciałabym również przedstawić 
pisma, jakie wpłynęły do Rady są to trzy pisma finansowe. Pierwsze jest o pomoc niezbędną do 
odbudowy mieszkań dla pogorzelców w Kamieniu Pomorskim jest podane konto, jeśli Państwo 
chcieliby wspomóc to proszę bardzo. Kolejne pismo z Gimnazjum również o wsparcie finansowe 
na zakup nagród książkowych dla uczestników konkursu i gimnazjum informuje, że 7 maja pod 
patronatem Kuriera Szczecińskiego będzie realizowany projekt Brzeźnica 2009.. Kolejne pismo z 
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Rady Rodziców Przedszkola naszego Rada Rodziców jest współorganizatorem imprezy święto 
przedszkolaka  odbędzie  się  12  maja  2009  będzie  to  impreza  rekreacyjno  sportowa  na  hali 
sportowej  o  9  i  serdecznie  zapraszają.  Rada  rodziców  proszę  o  wsparcie  finansowe,  bo  nie 
posiadają takich środków. Jeżeli nie ma wniosków ani komunikatów to uważam, ze punkt jest 
wyczerpany przechodzimy do kolejnego zamykam XXXI sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie.

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  26  ponumerowanych  stron  oraz  15 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej

          Monika Kuźmińska

Protokołowała:

Anna Adamów
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